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                                               PROTOKÓŁ  NR  23 /2008 
                                 XXIII Sesji Rady Gminy Perzów 
                                    w dniu 30 grudnia 2008r. 
                                     w godz. 13.00 do 14.30 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy Perzów  
Zdzisław Burzała. Powitał radnych, sołtysów, księŜy, Pana 
Kopczyńskiego, dyrektorów szkół, Panią Wójt, Zastępcę Wójta, Panią 
Skarbnik, Panią Sekretarz, pracowników Urzędu Gminy. 
Stwierdził obecność 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad Sesji: 
 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  budŜetu Gminy na 2008r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budŜetowego. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

  

 
Radni nie wnoszą zmian do porządku obrad. 
 
MłodzieŜ gimnazjalna wystąpiła z krótkim programem artystycznym. 
Następnie głos zabrał ksiądz Ryszard Zieliński.  
Powiedział m.in.:  MłodzieŜ wyraziła piękne Ŝyczenia. Ja Ŝyczę 
wszystkim, aby rodziny były Bogiem silne. 
 
Następnie wszyscy obecni na sali złoŜyli sobie Ŝyczenia. 
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2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu 
 z poprzedniej sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został 
wyłoŜony do wglądu przed Sesją , a poza tym jest moŜliwość zapoznania 
się z nim w biurze Rady. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie  za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych ; wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z XXII Sesji bez odczytania. 
 
 

3.  Interpelacje. 
  
Nie zgłoszono. 

 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy ( treść sprawozdania  
w załączeniu). 
 
Radny Ostrowski – pyta o plan kontroli. Prosi o przybliŜenie zasad 
wytypowania posesji. Pyta teŜ ile dzieci z naszej Gminy uczęszcza  
do przedszkola Sióstr Boromeuszek do Kępna? 
 
Pani Wójt – W porozumieniu z Komendantem Policji ustalony został 
harmonogram. Kontrolowani będą ci, którzy nie mają umowy na odbiór 
śmieci. Do przedszkola uczęszcza z naszej Gminy 9 dzieci, w tym 2 
niepełnosprawnych. 
 
Radna Gawlik – co z wycinką drzew w Miechowie? 
 
Pani Wójt – podpisałam umowę na wycinkę w Domaslowie. Jak będzie 
Pan wycinał w Domasłowie, wytnie teŜ w Miechowie. 
 
Przewodniczący Rady – pyta o terminy przyjęcia delegacji z Gmin 
partnerskich. 
 
Pani Wójt – na Dni Gminy zaprosimy 12 Niemców i 6 Węgrów wraz  
z kierowcą i tłumaczem. Z uwagi na kryzys gospodarczy będzie to wizyta 
łączona. 
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5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady – otrzymał Ŝyczenia oraz brał udział w obchodach 
rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego. Z powiatu kępińskiego nie 
było niestety nikogo. 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu Gminy na 2008r. 
 
Treść uchwały objaśniła Pani Skarbnik. 
 
Przewodniczący Rady – zauwaŜa, Ŝe zwiększyła się kwota wpływów  
od zezwoleń na sprzedaŜ napojów alkoholowych. 
 
Pani Skarbnik – potwierdza i wyjaśnia dlaczego. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
14 radnych głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie   i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  7. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają  

    z upływem roku budŜetowego. 

 

Treść uchwały wyjaśnia Pani Skarbnik. 

Przewodniczący Rady – pyta czy boisko z nawierzchnią trawiastą jest 
gotowe? 
 
Pani Wójt – jeszcze nie rozsiewali granulatu, bo było mokro. Został do 
połoŜenia poliuretan i granulat. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
12 radnych głosowało za przyjęciem uchwały, 1 radny głosował przeciw, 
1 radny wstrzymał się od głosu. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
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8. Wolne głosy i wnioski.  
 
Radny Kurzawa – odnośnie ostatnio prowadzonej dyskusji na temat 
podwyŜek cen – mówi, Ŝe podwyŜka cen energii jednak będzie  
i energia systematycznie droŜeje. 
 
Radny Wieczorek – przyszła do Radnego mieszkanka Miechowa  
(w Urzędzie Gminy teŜ była) i wzburzona krzyczała, Ŝe nie będzie 
płacić za śmieci, bo ich nie produkuje. Na jedną osobę jest to cena 
kubła plus 1,80zł. opłaty, a jest to problem. 
 
Przewodniczący Rady – pyta czy Pani Wójt rozmawiała z Wójtem 
Gminy Bralin w sprawie śmieci. Przede wszystkim jak będą wyglądały 
cenniki? Wójt napisał w piśmie, Ŝe w związku z tym, Ŝe nie realizujemy 
budowy kolektora sanitarnego, nie będzie odbierał od nas śmieci po 
cenach preferencyjnych. 
 
Pani Wójt – rozmawiałam z Wójtem, ale powiedział, Ŝe jeszcze jest 
czas. Nie ustalimy ceny śmieci, bo nie wiemy dzisiaj jak oni ją ustalą. 
Musimy poczekać. Nie wiadomo kiedy będą mieli sesję. 
 
Przewodniczący Rady – czyli rozumiem, Ŝe podwyŜek cen za śmieci 
od 1 stycznia nie będzie? 
 
Pani Wójt – na pewno nie. W poniedziałek będziemy rozmawiać  
z Panem Świątkiem. 
 
Pan Nawrot – złoŜył podanie o ustawienie lustra na skrzyŜowaniu koło 
kościoła w Turkowach. Co się z tym dzieje? 
 
Pani Wójt – wniosek przekazaliśmy do PZD w Kępnie, ale realizacja 
jest taka, jaka jest. 
 
Pan Nawrot – prosił o nawiezienie ziemi koło remizy straŜackiej  
w Turkowach w czasie kiedy była wywoŜona ziemia z budowy boiska 
ORLIK w Perzowie. Był w tej sprawie u Pani Wójt i otrzymał obietnicę, 
Ŝe ta ziemia zostanie nawieziona. Był teŜ w referacie gospodarczym u 
Pana Paprockiego. Ziemi, o którą prosił nie otrzymał. Ma Ŝal, Ŝe chodził 
i prosił, a nie zostało to załatwione. 
 
Pani Wójt – łatwo się mówi, trudniej się robi. Zastanawiamy się  
z Panem Kłodnickim, aby w Turkowach zrobić łącznik. 
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Pan Nawrot – a co z lampą koło mojego domu? 
 
Pani Wójt – to jest bardzo drogie. Jak rada postanowi, to będziemy 
robić. 
 
Radny Wieczorek (do Pana Nawrota)– mógł Pan się odezwać jak było 
robione boisko. 
 
Pan Nawrot – do kogo miałem jeszcze iść i ile razy? Wszyscy  
w Urzędzie wiedzieli i Pan Paprocki i Pani Wójt. 
 
Radny Pietrus – co jest zrobione, aby podłoŜe boiska było 
odwodnione? 
 
Pani Wójt – ta firma z Gdyni, która robiła boisko u nas to jest firma 
bardzo nierzetelna. Byłam u Wojewody i powiedziano, Ŝe ta firma  
z dniem 1 stycznia będzie na czarnej liście. A odwodnienie jest 
zrobione. 
 
Radna Piekarska – wnioskuje o oznakowanie zjazdu z drogi krajowej 
E8 ze Słupi do Perzowa w znaki odblaskowe. Osoba dojeŜdŜająca 
tamtędy codziennie do pracy mówiła, Ŝe wieczorem ten zjazd jest 
bardzo niewidoczny. 
 
Radny Ostrowski – przypomina o tablicach informacyjnych o Gminach 
partnerskich. 
 
Pani Wójt – poczyni starania w tej sprawie. 
 
Pani Gosek – pyta czy jest moŜliwe otrzymanie nazwisk osób, które nie 
podpisały umów o śmieci? MoŜe wystarczy ich upomnieć i podpiszą. 
 
Pani Wójt – nie ma takiej moŜliwości. Obowiązuje ustawa o ochronie 
danych osobowych. 
 
Przewodniczący Rady – pyta ponownie Panią Wójt o jej udział  
w zebraniach sołeckich w czasie trwania kadencji. 
 
Pani Wójt – byłam kilkakrotnie w Domasłowie, Trębaczowie w Słupi.  
Do czego to panu potrzebne? 
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Przewodniczący Rady – bo czekam na takie zebrania, podczas których 
zda się relację z tego co się dzieje w Gminie, jakie są plany. Taka 
informacja społeczeństwu się naleŜy. 
 
Radny Bagiński – w Kozie Wielkiej Pani Wójt była dwa razy. 
 
Pani Wójt – z  mocy ustawy jesteśmy zobligowani po zatwierdzeniu 
budŜetu takie zebrania z mieszkańcami przeprowadzić. Na przełomie 
marca i kwietnia będziemy wiedzieli jak zostały rozpatrzone nasze 
wnioski o dotacje i środki finansowe. Wtedy spotkamy się ja i Pan Mega 
z mieszkańcami i powiemy co na kaŜdej wiosce będzie robione. 
 
Przewodniczący Rady zarzuca Pani Wójt, Ŝe nie spotkała się na 
zebraniu sprawozdawczym  z mieszkańcami Perzowa.  
 
Radny Kurzawa – ale co zrobić, aby podnieść frekwencję na tych 
zebraniach? 
 
Pani Wójt – na zebraniach w Domasłowie, Trębaczowie i w Słupi 
frekwencja była duŜa. 
 
Radny Pietrus –co zrobić, aby w Święto Niepodległości 11 listopada 
było wywieszone więcej flag? Jest ich za mało. MoŜe zakupić je 
mieszkańcom, tak jak zakupiliśmy wcześniej kamizelki odblaskowe. 
 
Radni nie podzielili propozycji Radnego Pietrusa. 
 

 
Innych wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący Rady podziękował 
wszystkim obecnym i zamknął obrady XXIII Sesji Rady Gminy Perzów. 
 
 
Protokół spisała: Joanna Bednarek 
 
 


